

Homework for Level Four

Date due : 29/09/2024

الواجب البيتي للمستوى الرابع

تاريخ التسليم: 2024/09/29

التربية الإسلامية (Islamic Education)

- مراجعة الحديث النبوي الشريف رقم 10 (كلمتان حبيبتان الى الرحمن ...) على ص 141 من كتاب التربية الإسلامية-ج3 للتسميع داخل الصف.
- مراجعة موضوع (السيرة النبوية) الفصل الثالث على ص 181-187 من كتاب التربية الإسلامية-ج3 والأجابة على الأسئلة التالية في دفتر الواجب البيتي قبل مناقشتها داخل الفصل للتأكد من الاستيعاب:

- Revise Hadeeth No.10 (Two Words...) on P.141 in the Islamic Education Book-Step3 to recite in the classroom to verify memorization and understand.
- Revise the subject of (The Prophet's Biography) Chapter-3 on P.181-187 in the Islamic Education Book-Step3 and answer the following questions in your homework book before discussing in the classroom, to verify understanding:

○ **What is important about choosing friends with care?**

.....
.....

○ **What is bad about joining up with badly behaving children?**

.....
.....

○ **Can you name four of Prophet Muhammed's companions?**

.....
.....

- وضحوا معنى الحديث النبوي الشريف أدناه:

- Briefly explain the Hadeeth below about Swearing by Allah Only:

قال رسول الله (ﷺ):

كلمتان حبيبتان إلى الرحمن, خفيفتان على اللسان, ثقيلتان في الميزان: سبحان الله وبحمده, سبحان الله ((
العظيم

.....

.....

.....

- ما هو العرض الذي قدمته قريش للرسول محمد (ص) مقابل ترك رسالة الإسلام؟ وماذا كان ردّ الرسول محمد (ص) على ذلك؟

- What did Quraysh offer Prophet Muhammad (SWT) for giving up the message of Islam? What was his response their offer?

.....

.....

.....